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IB19113 Lokaal sportakkoord
In het stuk ‘Monitoring Sportakkoord, Start lokale akkoorden’ van mei 2019 staat dat 
een lokaal sportakkoord volgens het ministerie van VWS een set is aan afspraken 
tussen gemeenten, sportaanbieders en maatschappelijke partners, zoals partijen uit 
onderwijs, welzijn, zorg en cultuur. Deze diversiteit is nu gedeeltelijk in de 
ondertekenaars van het akkoord terug te vinden, maar nog niet helemaal. Hoe wordt 
deze diversiteit aan ondertekenaars alsnog bereikt? Dit lijkt ook relevant voor 
paragraaf 3.5 Van jongs af aan vaardig in bewegen.

IB19123 en IB19126 Sinterklaasintocht
GroenLinks heeft geconstateerd dat mede door de oproep op social media er een 
tegendemonstratie heeft plaatsgevonden tijdens de intocht van Sinterklaas op 23 
november. Ook in de brief van de organisatie van de intocht wordt hierover 
geschreven. Dit missen wij echter in de terugkoppeling van de burgemeester (IB 
19126). Deelt de burgemeester wel onze conclusie dat er sprake van een 
tegendemonstratie was? 

 IB 19 110 Begroting bibliotheek
We hebben het tijdens de begrotingsdebat al benoemd; dit nagekomen stuk had bij 
de begrotingsstukken moeten staan. De brief is gedateerd op 31 oktober en is pas 5 
november bij de stukken toegevoegd. Wat vind de wethouder van deze manier van 
de raad informeren? En waarom is het stuk pas dagen later naar de raad gestuurd, 
terwijl het nogal essentiële informatie was voor een goede voorbereiding op de 
begrotingsbehandeling?

IB 19 111 Proces en uitgangspunten Eneco
Het college geeft aan tijdens het kaderdebat te komen met kaders en uitgangspunten 
van de Enecogelden. Wat vind het college ervan als de raad hier zelf mee aan de 
slag gaat en een beeldvormende sessie organiseert om kaders mee te geven al voor 
het kaderdebat. 

IB 19 124 Proces Verordening Jeugdhulp
Het inkoopproces wordt door het kort geding onderbroken. Is het op dit moment 
ook nog niet duidelijk welke aanbieders gecontracteerd gaan worden? Of is er al wel 
wat te zeggen over de aanbieders die hebben ingediend? Zijn er bijvoorbeeld grote 
aanbieders die niet hebben ingetekend?

IB 19 128 PvA jaarwisseling
In het aanwijzingsbesluit zien we graag nog plekken toegevoegd waar veel dieren 
verblijven zoals kinderboerderij, manage en asiel. Kunnen deze gebieden naast de 
plaatsen rond Eikelenburgh toegevoegd worden aan het aanwijzingsbesluit?

Wat betreft de voorlichting; we noemden dit al bij de evaluatie van vorig jaar. Maar 
ook dit jaar is het weer heel erg gericht op fysieke veiligheid, door het uitdelen van 
oordopjes, brillen etc. Maar wordt er ook aandacht besteed aan de sociale veiligheid, 
voorkomen van overlast, rekening met elkaar houden en ook de nadelige gevolgen 
voor het milieu?




